
 

 

Konklusioner på spørgeskemaundersøgelse om Papirøen 

Overordnet kan man konkludere følgende på besvarelserne: 

 Holdningerne til projektets visuelle udtryk er delte. Størstedelen af respondenterne synes 
umiddelbart godt om det, men en del er bekymrede for, at projektet kommer til at fremstå 
for højt, massivt og lukket set fra Indre By. Mange opfordrer til, at materialevalget kommer 
til at omfatte andet end glas, stål og beton. 

 Langt de fleste af respondenterne mener, at udviklingen af Papirøen vil bidrage positivt til 
beboerlivet i Indre By, f.eks. i forhold til forbedrede opholdsmuligheder og en aktivering af 
havnefronten. Mange understreger, at folkelige aktiviteter og tilbud, som street food marked, 
samt uformelle opholdsmuligheder, f.eks. på træbrygger, skal være i hovedsædet på 
Papirøen. 

 Et stort flertal af respondenterne mener, at man skal begrænse mulighederne for bilparkering 
på Papirøen, da adgangsforholdene til og fra Papirøen med bil er problematiske. 
Trafikforbindelserne mellem Indre By og Papirøen for fodgængere og cyklister bliver til 
gengæld vurderet som gode, når Inderhavnsbroen bliver færdig. 

 


